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 Zbog potrebe da se dosadašnji stručni rad  u Klubu analizira,oceni  i da se predstijeći podigne na viši 

i kvalitetniji nivo, u koordiniranoj inicijativi šefa struke Petra Lazarevića i Predsednika Kluba Milorada 

Šolevića, u sredu 09.11.2011. god., u prostorijama kluba odrţan je  ove godine, drugi po redu 

 

Stručni odbor 

 

na kome su prisustvovali: Petra Lazarević - Predsednik Stručnog odbora, Sava Matković - gensek, Jugoslav 

Petrović - trener seniora, Nebojša Radić - pom.trener sen., Miroslav Simić - trener gen. 94/5god., Siniša 

Đukić - sport.dir. ŠR, Darko Ostojin - trener, Ivan Stanković -trener i koordinator u ŠR, Zoran AnĎelković - 

predsednik Nadzornog odbora i Milorad Šolević - Predsednik Kluba. Opravdano je odsutan trener Slaviša 

Radulović. 

 

Nakon pozdrava prisutnima od satrane Predsednika kluba Milorad Šolevića, reč je uzeo šef struke 

našeg kluba Petar Lazarević dajući sledeću ocenu: 

 nakon poslednjeg Stručnog odbora odrţanog pre par meseci primetano je poboljšanje u radu,  

realizovan veliki broj zaduţenja i dogovora, objedinjen je rad koji je dao više  mogućnosti za 

napredovanje kako trenera tako i samih igrača, dobra kontrola i sinhronizacija radnji. 

 treneri nemaju naviku da se bave papirologijom, a podsećam da je to neophodno i insistiram da to 

ubuduće čine. 

 Rad u Školi rukometa je izuzetan i veliko mi je zadovoljstvo što su naša tri godišta (96, 97 i 98) 

finalisti LB. 

 Što se tiče seniorskog tima , na osnovu raspoloţivih podataka i prisutva na pojedinim utakmicama 

(potrebno više informacija i izveštaja od strane trenera). uočeno je da treba   obratiti više paţnje i 

povećati intenzitet rada  kako bi ispunili zacrtano i apelovao je imajući u vidu raspored u jesenjem 

delu  da budemo jedinstveni  u saradnji oko pomoći sen.ekipi. 

 

Trener seniora,  Jugoslav Petrović je hronološki upoznao članove Stručnog odbora sa  aktivnostima 

prvog tima, počevši od okupljanja u avgustu i početka priprema pa do danas. Objasnio je razloge i okolnosti 

koje su uticale na neujednačenu igru (projektovanje igre na iskusnim igračima pa izostanak istih, 

kompletiranje ekipe desetak dana pre početka prvenstva, od kostura ekipe iz “prolećne furije” samo 2 igrača 

su konstanta, nestanak četvrtog termina u velikoj sali, ekskurzije i proslave punoletstva igrača gen.93 god., 

kao i preuzimanje odgovornosti zbog mnogo lutanja u voĎenju ekipe i poraza u utakmici protiv 

Majdanpeka...) 

 

Nebojša Radić, pomoćni trener seniora je iskoristio sav prostor da rad sa golmanima bude kvalitetan , što 

je dalo odličan rezultat. TakoĎe je konstatovao da je saradnja sa prvim trenerom odlična. 

 

Petar Lazarević je nakon diskusije prvog i pomoćnog trenera ocenio da su golmani bolji deo ekipe , 

zatraţio od Radića da se dopune izveštaj koji je predao  sa imenima golmana kao i da Jugoslav Petrović 

uradi pojedinačne analize  utakmica i preda celokupni izveštaj o radu u i u štampanom i elektronskom 

obliku. 

 

Miroslav Simić: Prihvatanjem poziva od strane Petra Lazarevića i Siniše Đukića preuzeo je selikciju 

dečaka 94. i 95. godišta koja je bila samo po sebi dosta specifična. Očekivao je drugačiji tip igrača  a susreo 

se sa velikim problemima, nehomogenom grupom godišta  sa različitom  fiziološkom starošču i velikom 

razlikom u tehničoj obučenosti.  Psihološki momenat (nekreativni) i teško je izvući maksimum. Usledio je 
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veliki broj treninga sa radom na tehnici, kretenjima, pravilnom izbačaju, šutu...a rezultati su vidljivi. 

Zadovoljan igrom u odbrani dok se na napadu mora još raditi. takoĎe je imperativ , rad na tehnici i 

psihološkom planu igrača. Pohvaljuje odličnu saradnju sa Đukićem i šefom struke  i zahvaljuje na pomoći. 

Procenjuje da od postojećih igrača ne vidi zasad nikog kao vrhunskog a da za I tim mogu da konkurišu Fišić, 

Matić i Čolović. ( Podneo izveštaj u pisanoj formi). 

 

Petar Lazarević: Trener Simić je svojim radom dao profil ovoj ekipi i odejamo mu priznanje za odličan 

rad jer je time motivisao dečake i podigao moral, sada ne ulaze u igru opterećeni već sa ţeljom da pobede. 

 

Siniša Đukić:  

 Klub treba da bude ponosan dolaskom tenera Simića u naš klub (odlična sportska, profesionalna i 

lična biografija). Smatram ga najperspektivnijim trenerom u klubu, ostvario je pomak kod neke 

dece koja to nisu mogla za 4 godine treniranja. Dobili smo jednog vrsnog saradnika. TakoĎe sam 

zadovoljan  i ostalim trenerima u Školi rukometa (ŠR). 

 Pripreme u Ivnajici - vremenski period za odrţavanje priprema i sama sredina  značajno su 

oteţale rad trenera, tako da je bilo puno manevrisanja kako bi što efikasnije iskoristili postojeće 

kapacitete za rad. To je za posledicu imalo veliku potrošnju trenera angaţovanih u ŠR. Sve ovo 

trebe da posluţi kao iskustveni korektiv za planiranje i realizaciju sledećih priprema. Pojedini 

igrači iz Škole rukometa kao i  deo seniora otišli su na pripreme zahvaljujući Klubu. 

 Turnir “Vračar” je odraĎen korektno sa maksimalnim zalaganjem ostvaren je odličan uspeh. 

 Odbijali pozive za učešće na turnirima u inostranstvu jer su bili samo komercijalnog karaktera. 

 Učestvovao na svim treninzima  96., 97.  i 98.god. pomaţući  da se poveţu u radu i tako 

nastupajući u Ligi Beograda bili dominantni. Odaje priznanje treneru Stankovićiu za uloţeni 

napor i izuzetan rezultat koji je ostvario sa 97. godištem. 

 *96.god.  ostvarilo briljantan rezultat, pokazuju kvalitet i na taj način skreću paţnju ne samo 

drugih klubova  već i našu te u tom smislu predlaţem da klub naĎe način i poveća broj treninga 

kako bi još kvalitetnije radili. 

 98.god. Trener Slaviša Radulović se obratio za pomoć koj je usledila. Ukazao je na probleme koji 

su rešeni na sastancima i prihvatio je način rada koji mu je sugerisan a koji je takoĎe dao dobar 

rezultat. Napravio je dobar odabir igrača A i B ekipe tako da su podjednake sa podjednakim 

mogućnostima za napredovanje. Plasmanom u finale ostvario je odličan rezultat. “Korakom u 

nazad” , ispravljanjem uočenih nedostataka ova generacija će u budućnosti imati značajniju ulogu 

u pomenutom godištu. 

 99.god još uvek je u mini ligi ali ga treb već uključuti u rad prema planu i prigramu za MK. 

 Evropsko prvenstvo u januaru maksimalno iskoristiti za klupsku promociju i animaciju novih 

članova. (predaće izveštaj) 

 

 Petar Lazarević: Zbog izuzetno dobre saradnje sa trenerima dobro mi je poznata rad u ŠR.  

Ukazuje na dve vrlo bitne stvari stavri: 

1. Genracija dečaka roĎenih 1996.god. je ocenjena kao vrlo perspektivna i zato  mora da 

bude obaveza celog kluba, u tom smislu potrebno je napraviti poseban plan rada u 

narednom periodu od 2-3 god. kako bi ostala u našem klubu i dobila poseban kvaliet! 

2. 97. i 98. su sotvarile dobar rezultat, zahvaljujući maksimalnom angaţovanju trenera. 

Potrebno je omasoviti 97. godište, a sa 98. kao što je priomećeno vratiti se unazad i 

poraditi na motorici i kretnji igrača (prim. utakmica protiv Voţdovca pokazala koliko su 

bili statični i  uplašeni u odnosu na protivnika). 

 

  Ivan Stanković: pored više uloga u Klubu kao trenera i koordinatora u ŠlcR, dopunio je Đukića koji 

je dosta reko o 97.god. čiji je Ivan trener i izrazio zadovoljstvo ostvarenim plasmanom (uz ţaljenje što nije i 

bolje). TakoĎe je mišljenja da radom treba ispraviti uočene stvari i pohvalio Đukino supervizorstvo, jer je 

trener sa najviše iskustva i znanja uključivanjem u rad i prihvatanjem sugestija od ostalih trenera podigao taj 

rad na znatno viši nivo a i rezultati su vidljivi. Veliko mu je zadovoljstvo zbog saradnje i načina prenosa 

znanja  i odličnuu saradnju trenera vidi kao dodatni potencijal kluba. Zbog trenutnih ţivotnih okolnosti 
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izostalo je maksimalno angaţovanje ali se nada da će u narednom periodu to biti. Školice rukometa (ŠlcR) 

su u mnogo teţoj situaciji nego prošle godine ( bilo ih je 5 a sada 3, zakasneli tenderi u školama gde 

koristimo termine, masovnost, profesionalana sprečenost Steve Stevanovića., konkurencjia,...) 

 Potrebno je dobro se organizovati u uraditi stvari da bi nas bilo i u kvalitetu i u brojnosti. Sa većim 

snagama nakon EP u rukometu krenuti u animaciju dece. Treba pojačati našu paţnju prema deci u 

školicama. Zbog nečasnih radnji konkurencija je ponekad korak-dva ispred nas. Dodatno oteţava rad, 

odlaganje početka korišćenja sale u novosagraĎenoj školi na Beţ.kosi. 

  Nekada trener-pomoćnik, sada smostalno sa uspehom Darko Ostojin vodi školicu “LK”, podigavši 

brojnost te grupe. Voleo bih da se Darko još više uključi i posveti u radu u školici. 

 Potrebno je izraditi detaljan plan da po završetku EP u rukometu (marketing i komercijala, majce, 

šolje, bedţevi... konkurencija to već radi) i uz maksimalno angaţovanje trenera krenuti u animaciju novih 

članova ŠR i ŠlcR. 

 Uz velike napore koje ulaţemo očekuje se formiranje IV školice i povraćaj V. 

 

 Darko Ostojin: Iskoristiće ukazanu šansu kak o bi opravdao dato poverenje. Ţeli da prisustvuje 

treninzima strijih kolega kako bi još dosta toga naučio. 

 

 Petra Lazarević: Ponosan sam rezultatima kako je ostvarena saradnja  sa trenerima i njihovoj 

meĎusobnoj koordinaciji u radu a koja je rezultirala ovim velikim uspehom, jedinstvenim u srpskom 

rukometu. Samokritika na sopstveni rad, govori o trenerskom sazrevanju i mogućnosti da radite još 

kvalitetnije. 

 Svojim angaţovanjem Đukić je jasno definisao i opravdao status sportskog direktora gde treneri to 

dobijaju kao stručnu pomoć. 

Zadatak Kluba  je da se sve postojeće strukture angaţuju na povećanju dece u ŠR i  ŠlcR. Sugerišem 

da je potrebno dovesti još trenera saradnika koji će se uklopiti u naš model saradnje. 

 

Sava Matković: Jako mu je drago što je čuo iz izlaganja trenera Đukića i Stankovića toliko dobrih i 

pozitivnih stvari koje treba da budu motivacione za sveklupske strukture, kao i shvatanje njikove pozicije u 

Klubu (značaj i suštinu). Sredina smo joje je sigurno prva u gradu po radu sa mladima i njihovim rezultatima 

a to je i obaveza više da se dalje dokazujemo ali i da se zaštitimo. Treneri treba da budu glavna spona sa 

roditeljima oko dolaska i odlaska dece bez zatezanja tih relacija. Klub ne treba da se ustručava da “kupi” 

odreĎene stvari u radu od konkurecije za koje se ispostavilo da su dobre. 

 TakoĎe deli mišljenje sa ostalima da se predstojeća pauza iskoristi za sveopštu analizu uraĎenog i 

korekciju  gde je to potrebno. 

 EP prilika da se omasovi članstvo u MK, pomoć trenerima u ti animativnim akcijama od ljudi koji 

mogu da pomognu da treneri ne rade sami, jer smo svesni značaja ŠR. Imamo dovoljno znanja i iskustva da 

radimo s bazom koja će u budućnosti stvoriti dosta dobrih igrača a koji će nastupati u našim timovima. 

 Seniorima je nakon 8 odigranih kola u jesenjem delu ostalo jos 6. Ucinak je solidana a nase 

zadovoljstvo je delimično jer se moglo više. Poznate su sve okolnosti ( trener Petrović ih je u svom izlaganju 

pomenuo  pa ja to neću činiti) koje su  uticale da plasman bude takav kakav je. Zaneli smo se sa desetak 

pobeda u nuyu u prethodnom delu prvenstva a od tada mnoge su se stvari promenile. Da bi ostvarili zacrtan 

plan , pauza koja predstoji (neigranje PU sa RK Zemun) od dve nedelje izradi mini plan i maksimalno 

iskoristiti pauzu za dobar rad, ispravljanje primećenih grešaka, podizanje forme i motivacije da se u 

predtojećih 5 utakmica osvoji maksimum bodova. U tom smislu predlaţem da se uzme još koji termin za 

trening. Zimska liga je prilika da igrači sa manjom minutaţom igraju I stiču iskustvo. 

 Petra Lazarević: Moji i Šoletov cilj ovoga satanka, ocenjujući stručni i kompletni rad u Klubu, da  

je trenutak za opštu mobilizaciju svih nas , kako bi sve ono što je primećeno kao ne dovoljno dobro i ono o 

čemu je danas bilo reči na ovom sastanku bilo ispravljeno planiranim akcijama I dogovorima, dajući 

rezultate u budućem periodu. 

Igra seniora je jako skokovita, i igrači u meĎusobnoj konkurenciji ne daju  koliko zaista vrede.  

Zadatak je da u dvonedeljnoj pauzi, treba na vešt način otkloniti probleme kako bi *93.godište bilo 

okosnica u igri (još to nije). Iskoristiti povratak Zaviše u ekipu na najbolji mogući način, povećati igračku 

disciplinu i na taj način staviti mlade igrače pod kontrolu.  U pomenutom periodu odigrati jaku KU, napraviti 
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neposredne kontakte sa igračima, poraditi na kontri da profunkcioniše a igra u odbrani da bude ujednačenija 

da je ne igra samo najstariji igrač. 

 Sava Matković:  Sve ovo našta je ukazano i što se sugeriše u radu sen.tima od strane šefa struke, 

treba prihvatititi i  realizovati uz preuzimanje pune odgovornosti  i snošenje posledica u slučaju izostanka 

dobrih rezultata, kako se posle ne bi branili jeftinim komentarima. Svesni smo značaja toga što je Pera rekao 

i priznajem da nam je malo zapušten razgovor sa igračima  pa bi ispravljanjem tog detalja dobili mnogo. 

TakoĎe je vaţno nekim igračima razbiti svest o površnom shvatanju  i obavezama prema  Klubu, jer daleko 

smo od mogućnosti ekipe posedujući dibar individualni kvalitet. 

Za svaku pohvalu je bilo  prisustvo  publike na utakmici protiv Morave i  mnogo je zančilo 

seniorima, takvu praksu treba nastaviti. 

 

Zoran Anđelković: Prezentirao  je članovima  Stručnog odbora  vrlo interesantnu poslovnu ideju 

vezanu za rad ŠR i njeno omasovljenje., koja je prihvaćena. 

 

Nakon završetka poslednjeg izlaganja, zaduţeni su svi odreĎenim zadacima koje treba u narednom 

periodu realizovati. 

  

Na samom kraju, Milorad Šolević je zatraţio od svih trnera da izveštaje o radu dostave u 

elektronskom obliku do 16.11.2011.god. na e-mail adresu: ozmilenijum@eunet.rs 

 

  Sledeći sastanak Stručnog odbora zakazaće Presednik Petar Lazarević   

 

 


